
Lättläst synopsis för  

 

Jorden runt på 80 dagar på Raseborgs Sommarteater 

 

Hela historien händer på 1870-talet. I början av pjäsen 

är de i London. Det handlar om en rik man som heter 

Phileas Fogg. Han behöver inte jobba utan sitter alla 

dagar på Reformklubben där han träffar andra rika män 

som han spelar kort med. 

En dag slår de vad om att Fogg ska klara av att resa 

jorden runt på 80 dagar. Fogg åker iväg samma kväll 

tillsammans med sin betjänt Jeanne Passepartout. I 

kappsäcken har han med sig 20 000 pund.  

 

Samtidigt kommer det fram att Bank of England har 

blivit bestulen på 55 000 pund. Högsta polisen, 

Scotland Yard, tror att det är Fogg som är tjuven 

(skurken). De skickar sin detektiv Fix för att ta fast Fogg. 

 

Nu inleds en spännande resa jorden runt där Fogg 

försöker hinna tillbaka till London på 80 dagar och Fix 

försöker få fast Fogg. 

 


